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1. sz. JEGYZŐKÖNYV 

 

Készült: A Tiszagyenda Községi Önkormányzat Képviselő-testületének 2023. november 2-án 

megtartott, Oktatási, Egészségügyi, Szociális és Sport Bizottsági ülésének jegyzőkönyvéből 

 

Jelen vannak: A mellékelt jelenléti ív alapján 

 

Oláh János bizottsági elnök: Tisztelettel köszöntök minden megjelentet, meghívott 

vendégeinket: Polgármester urat, Jegyzőasszonyt, Koósné Ignácz Anikó szociális ügyintézőt és 

jegyzőkönyvvezető asszonyt! Megállapítom, hogy a bizottság határozatképes. 

Jegyzőkönyvvezetőnek felkérem Janku Mónikát, aki ezzel egyetért, kérem, kézfeltartással 

szavazzon! Köszönöm, megállapítom, hogy 4 igen, 0 nem, 0 tartózkodik szavazattal elfogadtuk.  

1/2023. (XI.02.) számú határozat 

 

- Jegyzőkönyvvezető személyének elfogadásáról – 

 

Tiszagyenda Községi Önkormányzat Oktatási, Egészségügyi, Szociális és Sport Bizottsága 

Janku Mónikát elfogadta a bizottsági ülés jegyzőkönyv vezetőjének. 

 

Oláh János bizottsági elnök: Két napirendi pontunk lenne, a szociális célú tüzifa 

támogatáshoz érkezett kérelmek elbírálása, és a Bursa Hungarica ösztöndíj pályázatra érkezett 

egy darab kérelem elbírálása. Aki ezzel egyetért, kérem, kézfeltartással szavazzon! Köszönöm, 

megállapítom, hogy 4 igen, 0 nem, 0 tartózkodik szavazattal a napirendi pont elfogadásra került. 

 

2/2023. (IX.02.) számú határozat 

 

- Napirendi pont elfogadásáról – 

 

Tiszagyenda Községi Önkormányzat Képviselő-testületének Oktatási, Egészségügyi, Szociális 

és Sport Bizottsága a napirendi pontot a javasolt formában elfogadta. 

 

Oláh János bizottsági elnök: Megkérném akkor Koósné Ignácz Anikó szociális ügyintézőt, 

hogy nagyvonalakban tájékoztasson minket erről! 

Koósné Ignácz Anikó szociális ügyintéző: Összesen 111 kérelem érkezett be. Sok panaszt 

hallottam, hogy az értékhatár még mindig nem emelkedett, évek óta, így sokan nem fértek bele, 

nyugdíjasok közül csak egy tudta beadni például. Aktív korúak ellátásában részesülő 2 fő adta 

be, szintén 2 fő, aki halmozottan hátrányos helyzetű gyermeket nevel, 24 darab az a kérelem, 

amit 80 évet betöltött lakos adott be, 32-en vannak, akik lakhatási támogatásban részesülnek, 

és 45-en vannak azok, akik jövedelem alapján jogosultak rá. Hárman vannak, akik beadták 

ugyan, de a jövedelmük meghaladja az értékhatárt. Ketten vannak, akik nem csatoltak 

jövedelem igazolást a kérelemhez, pedig többször szóltam nekik. Egy kérelmet félre tettem, az 

Ollári Pálét, aki azt írta a kérelemre, hogy egyedül él, de a lakcímnyilvántartó szerint oda van 

bejelentkezve Négyesi Emília is, így pedig már nem férnek bele az értékhatárba.  



Boros Tibor bizottsági tag: Én úgy emlékszem anno volt róla szó, hogy megemeljük az 

értékhatárt, abból nem lett semmi? 

Balogh Henrietta aljegyző: Volt téma testületi ülésen, hogy megemelik ezt az értékhatárt, de 

mivel kevesebb fát kaptunk, mint tavaly így ha az értékhatár megemelkedik, még kevesebb fa 

jutott volna mindenkinek, aki igazán rászoruló.  

Oláh János bizottsági elnök: Értem. Tehát akkor egy kérelem van, ami kérdéses, az Ollári 

Pálé. Én esetleg javasolnám figyelembe venni azokat a dolgokat, amivel az önkormányzatnak 

segített, méltányosságból.  

Koósné Ignácz Anikó szociális ügyintéző: Ha ezt most elfogadjuk viszont, akkor jövőre 

biztosan sokkal több ilyen kérelem érkezik, ami helytelenül van kitöltve, nem a valóságnak 

megfelelően.  

Oláh János bizottsági elnök: Valóban, ez igaz.  

Boros Tibor bizottsági tag: Én is azt gondolom, hogy vagy mindenkiét fogadjuk el, akié 

hiányos méltányossági alapon, vagy senkiét sem.  

Balogh Henrietta aljegyző: Viszont azt hozzá kell tennem, hogy itt közpénzről van szó, 

bármikor lehet ellenőrzés. És mivel a rendeletben nincs méltányosság, így megbüntethetnek, 

vissza kell fizetnünk pénzt. Régebben volt már erre példa.  

Oláh János bizottsági elnök: Rendben, akkor szavazzunk a hiányos, valótlan dolgokat 

tartalmazó kérelmekről, én azt mondom. 

Koósné Ignácz Anikó ügyintéző: Hat darab ilyen kérelem van összesen.  

Oláh János bizottsági elnök: Rendben, akkor javaslom, hogy ez a hat kérelem kerüljön 

elutasításra. Aki egyetért, kézfeltartással szavazzon! Köszönöm, megállapítom, 4 igen, 0 nem, 

0 tartózkodik szavazattal, hogy ez a 6 kérelem elutasításra került.  

3/2023. (XI.02.) számú határozattól – 8/2023. (XI.02.) számú határozatig 

/Az elutasító határozatok a jegyzőkönyv mellékletét képezik./ 

Oláh János bizottsági elnök: Rendben, akkor ezt is javaslom elutasításra. Aki egyetért ezzel, 

kérem, kézfeltartással szavazzon! Köszönöm, megállapítom, hogy elutasítottuk.  

Oláh János bizottsági elnök: Van 105 kérelem, amely a rendeletben kiírtaknak megfelelően, 

a szükséges mellékleteket is csatolva érkeztek be az önkormányzathoz. Kérem, hogy ezek 

kerüljenek elfogadásra. Aki ezzel egyetért, kérem, hogy kézfeltartással szavazzon. 

Megállapítom, hogy 4 igen, 0 nem, 0 tartózkodik szavazattal 105 kérelem támogatásra került.  

9/2023. (XI.02.) számú határozattól – 114/2023. (XI.02.) számú határozatig 

A megállapító határozatok a jegyzőkönyv mellékletét képezik./ 

Koósné Ignácz Anikó ügyintéző: Akkor így van 105 megállapító és 6 elutasító.  

Balogh Henrietta aljegyző: Akkor 173 m3 van összesen, így 1,6474 m3 fa jut mindenkinek, 

akinek a kérelmét a bizottság elfogadta.  

 



Második napirendi pont: Bursa Hungarica pályázat elbírálásáról 

Oláh János bizottsági elnök: Egy fő részére kellene ezt a támogatást megszavaznunk, Dézsi 

Márkó nyújtotta be egyedül. Jegyzőasszonyt kérném meg, hogy tájékoztasson minket erről a 

pályázatról. 

Balogh Henrietta aljegyző: Az Önkormányzat minden évben csatlakozik a Bursa Hungarica 

ösztöndíj pályázathoz. Amekkora összeggel támogatja a tanulót az Önkormányzat, ugyanannyi 

összeget ad az állam is. Mi összesen az 5 hónapra 25.000 forintot adunk. Egy fél évre szavazzuk 

most ezt meg. Ha utána benyújtja az aktív hallgatói jogviszonyról az igazolást, akkor a második 

félévben is ugyanígy megkapja ezt az összeget.  

Oláh János bizottsági elnök: Köszönöm szépen! Akkor én javaslom Dézsi Márkó kérelmének 

az elfogadását. Aki ezzel egyetért, kérem, kézfeltartással szavazzon! Köszönöm, megállapítom, 

hogy 4 igen, 0 nem, 0 tartózkodik szavazattal a bizottság elfogadta a határozati javaslatot. 

114/2023. (XI.02.) számú határozat 

- Bursa Hungarica pályázat támogatásáról -  

 Tiszagyenda Község Önkormányzat Képviselő-testülete a Bursa Hungarica Felsőoktatási 

Önkormányzati Ösztöndíjpályázat keretében támogatja Dézsi Márkót hallgatót havi 5.000.- Ft.- 

támogatási összeggel. 

A Bursa Hungarica pályázati kiírásnak megfelelően az ösztöndíj időtartama 10 hónap, azaz két 

egymást követő tanulmányi félév, amennyiben a támogatott igazolja a második tanulmányi 

félévre vonatkozó aktív hallgatói jogviszonyát. 

 

Oláh János képviselő: Megkérdezem, hogy esetleg további kérdés, vélemény hozzászólás van-

e a bizottsági üléshez? Amennyiben nincs, megköszönöm a részvételt és az ülést bezárom. 

 

 

 

Oláh János       Balogh Henrietta 

              bizottság elnöke                 aljegyző 

 

 

 

 

 

 Janku Mónika 

jegyzőkönyvvezető 

 

 

 

 

 


